
Tisztelt Választópolgárok! 

Kedves Marótiak! 
 

Klotz-Gőbölös Gabriella vagyok, 43 éves, férjemmel és 4 éves kislányunkkal élünk 

Pilismaróton, ahová születtem. Pilismarót Község Önkormányzatnál jelenleg is 

képviselőtestületi tag vagyok. 2022-es megválasztásom után a most következő 

ciklusban szintén független képviselőjelöltként indulok. Szeretném még egyszer 

megköszönni mindenkinek, aki akkor rám szavazott, így az elmúlt két évben 

hivatalosan segíthettem a falut! 

Az eltelt időszak sok munkát adott, hosszasan lehetne sorolni a felmerülő anyagi és 

nem anyagi természetű problémákat, amik megoldásra vártak, és ez nem volt mindig 

könnyű, de nagyon sok hasznos tapasztalatot és ismeretet szereztem. 

Korábban sem tettem jól hangzó ígéreteket és az Önkormányzat jelenlegi helyzete 

alapján továbbra is azt gondolom, hogy ez felelőtlenség lenne. Véleményem szerint 

nem ígérni kell, hanem dolgozni és ott lenni, ahol számítanak ránk. A jövőben 

• szeretném továbbra is minden területen a falu érdekeit és a faluban élőket 

képviselni és az alapfeladatokat a lehető legjobban támogatni 

• szeretném, ha a tájékoztatás még szélesebb körű lenne. 

• szeretnék még többet tenni a helyi közösségekért és a pozitív közhangulat 

megteremtéséért 

• szeretnék több színvonalas közösségi program megszervezésében segíteni 

• szeretném, ha sport közösséget is teremtene mindenki számára. 

• szeretném, ha gyermekeink falusi környezetben nőnének fel és minden 

lehetőségük meglenne a helyben maradásra. 

Magamról: 3 diplomám van, végzettségem okleveles szakközgazdász, melyet a következő 

3 szakirányon szereztem: menedzsment (Modern Üzleti Tudományok Főiskolája, Tatabánya, 

2005), vállalkozásfejlesztés (Óbudai Egyetem, Budapest, 2011), illetve válság- és 

változásmenedzsment (Metropolitan Egyetem, Budapest, 2020). Német és angol 

nyelvvizsgával rendelkezem. 

2003 óta dolgozom a Magyar Suzuki Zrt-nél, emellett 13 éve a Magyar Labdarúgó Szövetség 

Komárom-Esztergom megyei Igazgatóság Játékvezető Bizottságának Titkára, 3 éve 

elnökségi tagja vagyok. 

Aktív sportmúlttal rendelkezem, a Dorogi Diófa Női Labdarúgó csapatban NB I osztályban 

játszottam, ahol pályafutásom utolsó évében bronzéremig jutottunk (2015). 
 

Ha ismét megválasztásra kerülök, a jövőben is igyekszem a legjobb tudásomat adni 

és aszerint képviselni a szülőfalumat és annak lakosait. 

Amennyiben megtisztel szavazatával, az ív 8. helyén található a nevem.  

Köszönöm a megtisztelő bizalmat! 

Klotz-Gőbölös Gabriella 


